
Z Á P 1 S N 1 C A č. 3 

z rokovania Komisie pre dopravu, manažment verejnej správy a verejný poriadok 
pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Bratislava - Staré Mesto zo dňa 23.03.2015, 

konanej v Staromestskej sieni od 15.30 hod. 

Prítomní: 

Prizvaní: 

Ospravedlnení: 

Bc. Ivan BÚTORA, Ing. arch. Ľubomír BOHÁČ, Ing. Maitin Borguľa, Ing. 
Miroslav KOLLÁR, MHA, Viktor MURÁNSKY, PaedDr. Barbora 
ORÁČOVÁ, PhD„ Mgr. Vladimír PALKO, Mgr. art. Veronika REMIŠOVÁ, 
M.A. ArtD., Ing. Kristián STRAKA, Ing. Jana Španková, Ing. Tomáš 
ZIEGLER 

Ing. Lukáš Kamenistý, Miloš Domorák, Ing. Július Papán, Mgr. Zuzana 
Čiemiková, Vanda Švajlenová, Ján Kováč, p. Molnár, p. Takats, p. Barborjak, 
p. Kolcunová, p. Zachar. 

Program rokovania: 

1. Materiály pre Miestne zastupiteľstvo. 

2. Priechod pre chodcov Grosslingová ulica. 

3. Projektové zámery v rámci Regionálnej integrovanej územnej stratégie. 

4. Dopravná situácia Šulekova - Holubyho. 

5. Dopravný režim na Vrátňanskej ulici. 

6. Dopravný režim na Hrebendovej ulici. 

7. Kontrola parkovania vo vybraných lokalitách (Lermontovova a okolie, Žabotova). 

Rokovanie otvoril a viedol predseda komisie Bc. Ivan Bútora. 

1. Materiály pre Miestne zastupiteľstvo 

Vedúci finančného oddelenia Ing. Július Papán predstavil prítomným poslancom návrh rozpočtu 
mestskej časti na roky 2015-2017 v časti doprava. P. Remišová navrhla vyčleniť v kapitole 
doprava 50 OOO Eur na cyklodopravu. P. Kollár navrhol, aby sa o opravy komunikácií, výtlkov 
starala spoločnosť Staromestská, a.s. 
Mgr. Zuzana Čierniková uviedla materiál „Prerokovanie protestu prokurátora proti všeobecne 
záväznému nariadeniu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto č. 3/2014 o pešej zóne a návrh 
všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Staré Mesto č. „ ./20 15, ktorým sa 
zrušuje všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Staré Mesto č. 3/2014 o pešej 
zóne". P. Boháč uviedol, že v postupe povoľovania exteriérových sedení mestská časť vypracuje 
vlastné interné pravidlá, ktoré budú v súlade so metodickými zásadami KPÚ. 



Uznesenie č. 7/2015: 
Komisia berie na vedomie návrh všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti, ktorým sa 
zrušuje všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Staré Mesto č. 3/2014 o pešej 
zóne. 

Hlasovanie: prítomní: 11 za: 11 proti: O zdržal sa: O nehlasoval: 

2. Priechod pre chodcov Grosslingová ulica 

Predseda komisie privítal zástupcov Cyklokoalície a zástupcov študentov gymnaz1a na 
Grosslingovej ulici, ktorí predstavili návrh vytvorenia priechodu pre chodcov pred gymnáziom 
Grosslingová v priamom pokračovaní pešej pasáže od Dunajskej ulice. Prvá fáza tohto projektu 
spočíva v zmene zvislého a vodorovného dopravného značenia, druhá fáza si vyžiada aj stavebné 
úpravy. Prítomní poslanci vyjadrili kladné stanovisko k tomuto zámeru. Vo veci uskutočnenia 
zámeru je potrebné rokovať s magistrátom ako vlastníkom pozemku, na ktorom je umiestnený 
novinový stánok v trase budúceho priechodu. Taktiež bude potrebné rokovanie s BPS o zábere 
parkovacích miest a s dopravnou políciou o schválení projektovej dokumentácie. 

Uznesenie č. 8/2015: 
Komisia podporuje návrh zriadenia priechodu pre chodcov pred Gymnáziom Grosslingová 
a žiada, aby prvá fáza projektu bola realizovaná do začiatku školského roka 2015. Taktiež 
navrhuje začleniť tento zámer do stratégie rozvoja turizmu v Starom Meste. 

Hlasovanie: prítomní: 11 za: 1 O proti: O zdržal sa: 1 nehlasoval: 

3. Projektové zámery v rámci Regionálnej integrovanej územnej stratégie. 

Ing. Kamenistý informoval, že mestská časť pripravuje zásobník projektov pre možné čerpanie 
eurofondov počas programového obdobia 2014-2020. Integrovaný regionálny operačný program 
ponúka možnosť čerpať fondy aj na cyklodopravu a pešiu dopravu, v kontexte úpravy verejných 
priestranstiev. Členom komisie bol rozoslaný pracovný materiál, kde boli po konzultácii s OZ 
Cyklokoalícia predbežne identifikované tri zámery: (a) cyklotrasa na nábreží (úsek Most SNP -
Starý most), (b) súbor opatrení vrátane stavebných úprav križovatiek pre podporu nemotorovej 
dopravy v bloku ulíc Dostojevského rad, ul. 29. augusta, Štúrova, Špitálska, ( c) súbor opatrení 
vrátane stavebných úprav križovatiek pre podporu nemotorovej dopravy na uliciach Židovská, 
Zámocká, Pilárikova, Svoradova. 

Záver: Oddelenie dopravy pripraví prehľadnejší materiál aj so sprievodnou informáciou na 
ďalšie zasadnutie komisie dopravy. 

4. Dopravná situácia Šulekova - Holubyho 

Predseda komisie privítal prítomných obyvateľov, ktorí prišli vyjadriť stanovisko k uzatvoreniu 
hornej časti Šulekovej ulice pre automobilovú dopravu. Predsedníčka OZ Hrad Slavín a časť 
prítomných obyvateľov vyjadrila nesúhlasné stanovisko s uzatvorením Šulekovej ulice. Uviedli, 
že to vytvorí precedens a v budúcnosti budú obyvatelia ďalších ulíc prostredníctvom petícií 



požadovať ich uzatvorenie a vytvorenie „súkromných" ulíc. Uzatvorením Šulekovej taktiež 
podľa zástupcov OZ Hrad Slavín dôjde k zvýšeniu intenzity dopravy na okolitých uliciach. 
Rozhodnutiu o uzatvorení Šulekovej podľa OZ Hrad Slavín nepredchádzali dostatočné podklady 
(merania intenzity dopravy) a odborná diskusia. Obyvatelia požadujú, aby boli o ďalších krokoch 
samosprávy včas informovaní. 
Podľa Ľ. Boháča v prípade Šulekovej a Holubyho ide o obslužné komunikácie, ktoré nie sú 
určené pre tranzitnú dopravu v existujúcom rozsahu. 
B. Oráčová požaduje zaviazať políciu, aby vykonávala pravidelné kontroly dodržiavania už 
existujúceho dopravného značenia. Navrhla vybudovať stavebné retardéry. 
T . Ziegler navrhol vykonať monitoring intenzity dopravy na okolitých uliciach. 
Podľa J. Špankovej by mal byt' zachovaný prejazd v určitom rozsahu. 
V. Muránsky uviedol, že nie je v poriadku uzatvárať cesty v Bratislave. 
I. Bútora uviedol, že rozhodnutie, resp. odporúčanie komisie o skúšobnom uzavretí hornej časti 

Šulekovej vychádzalo okrem iného z predošlých meraní dopravy v tejto lokalite, ktoré potvrdili 
zvýšenú mieru tranzitu. Uzatvorením by sa taktiež zlepšila bezpečnosť a komfort chodcov 
v hornej časti Šulekovej. Pokiaľ by sa nový režim osvedčil, nebolo by potrebné realizovať 
nákladnú investíciu na vybudovanie samostatného chodníka, ktorý by mal beztak minimálne 
šírkové parametre. Nie je predpoklad presunu tranzitnej dopravy na Lichardovu ulicu, keďže 
trasa Partizánska - Lichardova - Myjavská je oproti trase po Mudroňovej ulici výrazne pomalšia. 
Všetci poslanci mali možnosť oboznámiť sa s predošlými zápisnicami a stanoviskami rôznych 
skupín občanov. 

Záver: Komisia sa bude problematikou ďalej zaoberať, pričom zostáva v platnosti uznesenie 
z 25. 2. 2015. Uznesenia komisie majú v tomto prípade odporúčací charakter. Dopravné značenie 
určuje správca komunikácie po schválení na operatívnej komisii dopravy hl. mesta SR 
Bratislavy. 

Uznesenie č. 9/2015: 
Komisia požaduje vykonať meranie intenzity dopravy na Lichardovej a Novosvetskej ulici 
(vrátane podielu tranzitnej dopravy) pred aj po plánovanom uzatvorení hornej časti Šulekovej 
ulice. 

Hlasovanie: prítomní: 10 za: 10 proti: O zdržal sa: O nehlasoval: 

5. Dopravný režim na Vrátňanskej ulici 

P. Oráčová žiada uzatvoriť Vrátňanskú ulicu, v súčasnosti sú tam porušované dopravné predpisy 
(prejazd zakázaný) a ohrozovaní chodci. Komisia sa situáciou na Vrátňanskej ulici bude 
zaoberať na ďalšom zasadnutí. 

6. Dopravný režim na Hrebendovej ulici 

P. Španková uviedla, že Hrebendová sa v minulosti uzatvorila preto, že nespÍňala technické 
normy. P. Muránsky uviedol, že cez Hrebendovú jazdil tridsať rokov a uzavrela sa až keď to 
určitým obyvateľom začalo vadiť. Mala by sa podľa neho sprejazdniť a umožňovať miestnu 
obsluhu územia. Obyvateľ Hrebendovej p. Molnár nesúhlasí so sprejazdnením ulice. Uviedol, že 
daná komunikácia prechádza aj cez súkromné pozemky, nevyhovuje normám aje technicky 
v zlom stave. Na komunikácii dochádzalo najmä v nepriaznivom počasí k dopravným nehodám. 



Záver: Komisia sa bude problematikou ďalej zaoberať po miestnej obhliadke. 

7. Kontrola parkovania vo vybraných lokalitách (Lermontovova a okolie, Žabotova) 

Predseda komisie privítal prítomných obyvateľov Lermontovovej ulice, p. Kolcunovú ap. 
Zachara, ktorí opätovne upozorňujú na problémy s parkovaním v ich okolí. Pravidlá parkovania 
sú stále porušované a aktivita mestskej polície je nedostatočná. 

Uznesenie č. 10/2015: 
Komisia žiada starostu, aby rokoval s hl. mestom SR Bratislavou o dôslednej kontrole 
parkovania na komunikáciách v Starom Meste. 

Hlasovanie: prítomní: 1 O za: 10 proti: O zdržal sa: O nehlasoval: 

Čas zahájenia komisie: 15:30 
Čas ukončenia komisie: 18:00 

l- ~ 
Bc. Ivan BÚTORA v. r. 

predseda Komisie pre dopravu, manažment 
verejnej správy a verejný poriadok 

Zapisovateľ: Ing. Lukáš Kamenistý, telefón: 59 246 326, mobil: 0903 787 493 
e-mail: lukas.kamenisty@staremesto.sk 



Rozdeľovník: 

1. Mgr. Radoslav ŠTEVČÍK 

2. JUDr. Peter JESENSKÝ 

3. Bc. Ivan BÚTORA 

4. Ing. arch. Ľubomír BOHÁČ 

5. Ing. Martin BORGUĽA 

6. Ing. Miroslav KOLLÁR, MHA 

7. Viktor MURÁNSKY 

8. Mgr. PaedDr. Barbora ORÁČOVÁ, PhD. 

9. Mgr. Vladimír PALKO 

10. Mgr. art. Veronika REMIŠOVÁ, M.A. ArtD. 

11 . Ing. Kristián STRAKA 

12. Ing. Jana ŠPANKOVÁ 

13. Ing. Tomáš ZIEGLER 

14. Ing. Oliver PARADEISER 

15. Ing. TatianaKRATOCHVÍLOVÁ 

16. refrrál organizačný 


